
PROTOKÓŁ Nr 6/11
ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik

w dniu 20 września 2011r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Adam Tobota - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
4. Pani Alicja Sawczuk - Dyrektor Zespołu Szkół w 

Mielniku
5. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK w Mielniku

Obradom Komisji przewodniczył Pan Jan Zduniewicz – Przewodniczący Rady Gminy.
Pan Przewodniczący poinformował,  że ze względu duże obciążenie finansowe budżetu 

gminy zdecydował  o zwołaniu  wspólnego posiedzenia  Komisji  Rady.  Zaproponował,  aby 
kolejne posiedzenie Komisji również było wspólne.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad IX sesji Rady Gminy 

Mielnik:
a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011.
b) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy Mielnik na lata 

2011-2016.
c) w sprawie  ustalenia  opłat  za  niektóre  świadczenia  udzielane  przez  przedszkole 

publiczne prowadzone przez Gminę Mielnik.
d) w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Gminnego  Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.
e) W  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  profilaktycznych  programów 

zdrowotnych dla mieszkańców Gminy Mielnik na lata 2009-2014.
f) w sprawie powołania komisji doraźnej – Kapituła Honorowego Obywatela Gminy 

Mielnik.
2. Informacja  z  wykonania  budżetu gminy oraz realizacji  inwestycji  i  remontów za I 

półrocze 2011r.
3. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  za  rok  szkolny  2010/2011  z 

uwzględnieniem wyników sprawdzianu i egzaminów.
4. Informacja o stanie i ochronie środowiska na terenie gminy.
5. Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  statutowych  oraz  wyników  finansowych  Zakładu 

Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2011r.
6. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2011r.
7. Sprawy różne.
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Do punktu 1.a

Pan  Wójt przeprosił  radnych,  że  projekty  uchwał  dotyczące  zmian  w  budżecie  gminy  i 
wieloletniej  prognozy  finansowej  zostały  dostarczone  im  przed  posiedzeniem  komisji. 
Zmiany w budżecie przygotowywane były do ostatniej chwili, wynikały z bieżących potrzeb i 
różnych ustaleń.

Szczegółowe zmiany w budżecie gminy przedstawiła Pani Skarbnik.

Pan Wójt poinformował, że być może na sesji Rady Gminy zostaną wprowadzone jeszcze 2 
zadania inwestycyjne:

1) budowa stałej kładki przez rzekę Bug w Niemirowie – Mielnik byłby liderem tego 
przedsięwzięcia. Całkowity koszt budowy kładki wyniósłby 5 mln.zł., wkład gminy to 
140-150 tys.zł.

2) budowa stanicy kresowej i muzeum sienkiewiczowskiego w Tokarach.
Na październikowej sesji Rady Gminy być może wprowadzone zostanie kolejne zadanie – 
wykonanie odwiertów geologicznych, w maju-czerwcu 2012r. powinniśmy uzyskać koncesję 
na to zadanie. Z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska możemy otrzymać na ten cel 
środki, środki również mogą być przyznane na kanalizację w Mielniku, Osłowie i Moszczonie 
Królewskiej.
Budowa kanalizacji w Mielniku potrwa 2 lata, od 4 października br. rozpoczyna się nabór 
wniosków na środki, Mielnik na pewno je otrzyma.  Dofinansowanie kanalizacji  z Urzędu 
Marszałkowskiego wyniesie 85 %.
Pan Wójt odpowiadał na pytania radnych dotyczące budowy kanalizacji i usuwania przykryć 
dachowych z eternitu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011r.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1.b

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na 
lata 2011-2016.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1.c

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 
niektóre  świadczenia  udzielane  przez  przedszkole  publiczne  prowadzone  przez  Gminę 
Mielnik.

Pan Sekretarz i Pani Dyrektor Zespołu Szkół odpowiedzieli na liczne zapytania radnych 
dotyczące projektu uchwały.
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15 radnych,  pozytywnie  zaopiniowały 
projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  opłat  za  niektóre  świadczenia  udzielane  przez 
przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1.d

Na  wniosek  Pana  Wójta na  posiedzeniu  Komisji  doszło  do  spotkania  z  następującymi 
osobami:

1. Panem  Andrzejem  Sidorskim  –  Zastępcą  Dyrektora  Departamentu  Gospodarki 
Wodnej NFOŚ.

2. Panem  Eugeniuszem  Błażewiczem  –  Niezależnym  Inżynierem  Konsultantem  EB 
CONSULT – Inwestycje, Technika, Środowisko.

Pan Andrzej Sidorski przedstawił informację nt. zagrożeń związanych z nie wypełnieniem 
zapisów określonych  w Krajowym  Programie  Oczyszczania  Ścieków Komunalnych.  Aby 
uniknąć  wysokich  kar  należy  dokonać  zmian  zapisów  w  planach  aglomeracji  i  budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków.

Pan Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej przedstawił radnym opinię  Komisji  w sprawie 
skargi  złożonej  przez  Pana Janusza  Kopaczka  – Prezesa  Organizacji  Turystycznej  “Szlak 
Jagielloński”  na Dyrektora  Gminnego  Ośrodka Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  Pana  Michała 
Bogackiego.

Pan Stefan Troc
Stwierdził, że opinia Komisji jest zbyt krótka, powinna być bardziej obszerna.

Pan  Przewodniczący  Rady nie  zgodził  się  z  opinią  Pana  Troca,  przypomniał,  że  w 
poprzedniej kadencji opinie komisji w podobnych sprawach składały się z trzech zdań.
Pan Przewodniczący przybliżył radnym okoliczności zmiany miejsca noclegu grupy w dniach 
6/7 lipca. Zapewnił, że Pan Prezes Kopaczek jak i pozostałe osoby nie miały zastrzeżeń co do 
jakości świadczonych im usług w trakcie noclegu w obiekcie “Panorama”.
Pan  Przewodniczący  zaproponował,  aby  w  treści  uchwały  myślniki  odnoszące  się  do 
poszczególnych zarzutów skargi zastąpić punktami.
Radni poparli propozycję Pana Przewodniczącego.

W  głosowaniu  członkowie  Komisji  w  następujący  sposób  ustosunkowali  się  do 
złożonej skargi:

1) w części dotyczącej anulowania rezerwacji na noclegi w dniach 6/7 lipca br. skargę 
uznano za zasadną (10 głosów za, 4 głosy przeciw i 1 głos wstrzymujący się), 

2) w  części  dotyczącej  odmowy  przyjęcia  pisma  oraz  agresywnego  zachowania 
Dyrektora GOKSiR skargę uznano za niezasadną (3 głosy za, 8 głosów przeciw i 4 
głosy wstrzymujące się),

3) w części dotyczącej utrudniania rozwiązania problemu wynikającego z wycieku wody 
skargę uznano za  niezasadną  (2 głosy za, 9 głosów przeciw, 4 głosy wstrzymujące 
się).

(w zał. na str................prot.)
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Do punktu 1 e.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie  przyjęcia  profilaktycznych  programów  zdrowotnych  dla  mieszkańców  Gminy 
Mielnik na lata 2009-2014.

Pan Stefan Troc stwierdził, że zapis w uchwale mówiący o objęciu programem tylko osób 
dla  których  świadczeniodawcą  w  zakresie  usług  zdrowotnych  jest  Ośrodek  Zdrowia  w 
Mielniku jest krzywdzący dla tych mieszkańców gminy, którzy nie są zapisani do Ośrodka w 
Mielniku.
Dotyczy to mieszkańców Moszczony Królewskie i tzw.Porzecza.

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że takie programy mogą być zachęta dla tych osób 
do zapisania się do Mielnika. Jest to ważne tym bardziej,  że przy małej liczbie pacjentów 
może dojść do likwidacji Ośrodka Zdrowia w Mielniku.

Komisje  Rady  14  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
profilaktycznych  programów zdrowotnych dla mieszkańców Gminy Mielnik na lata  2009-
2014.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 1 f.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie powołania komisji 
doraźnej – Kapituła Honorowego Obywatela Gminy Mielnik.

Komisje  Rady  14  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej – Kapituła Honorowego 
Obywatela Gminy Mielnik.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 2.

Pan  Wójt poinformował,  że  informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  oraz  o 
przebiegu  wykonania  planu  finansowego  instytucji  kultury  za  pierwsze  półrocze  2011r. 
otrzymała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.

(w zał. na str................prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości  informacja o przebiegu wykonania  budżetu 
gminy oraz o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze 
2011r.

Do punktu 3.

Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku przedstawiła informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych  za  rok  szkolny  2010/2011  z  uwzględnieniem  wyników  sprawdzianu  i 



5

egzaminów.
(w zał. na str................prot.)

Pani Dyrektor odpowiedziała na pytania radnych dotyczące tego tematu, między innymi nt. 
wskaźnika edukacyjnej wartości dodanej i nowej formy egzaminów.

Pani Alina Hackiewicz-Stępień zapytała o zakup laptopów do szkoły.

Pan Wójt poinformował, że złożyliśmy wniosek w sprawie dofinansowania kupna laptopów, 
wstępnie otrzymaliśmy zapewnienie o sfinansowaniu zakupu laptopów.

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  informację  o  stanie  realizacji  zadań 
oświatowych  za  rok  szkolny  2010/2011  z  uwzględnieniem  wyników  sprawdzianu  i 
egzaminów.

Do punktu 4.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości informację o stanie i ochronie środowiska na 
terenie gminy.

(w zał. na str................prot.)

Do punktu 5.

Pan Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił sprawozdanie z z realizacji 
zadań statutowych oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 
2011r.

(w zał. na str................prot.)

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że należy zbudować schronisko dla zwierząt, od tego problemu nie uciekniemy. 
Zwłaszcza  po  lecie  jest  na  terenie  gminy  duża  ilość  podrzuconych  lub  pozostawionych 
zwierząt.

Pan Wójt Gminy stwierdził, że należy zaczipować nasze psy po to, aby móc wiedzieć które 
są nasze a które podrzucone.
Pan  Wójt  poinformował,  że  w  przyszłym  roku  chcemy  przekształcić  ZGK  w  spółkę, 
ponieważ odwierty geologiczne może wykonać tylko spółka.

Pan Kazimierz Tobota zapytał kto finansuje koszenie rowów za Osłowem.

Pan Dyrektor  ZGK wyjaśnił,  że  robi  to  Zakład  Komunalny w ramach  przyznanego  mu 
ryczałtu.
Na pytanie  Pana Zduniewicza jak ZGK na tym wychodzi, Pan Dyrektor odpowiedział, że 
zarabia i osiągane przychody przewyższają wydatki.

Pan Wójt Gminy poinformował, że w I półroczu br. ryczałt dla ZGK był dwukrotnie wyższy 
niż  w  II  półroczu.  Podziękował  radnym  poprzedniej  kadencji,  że  nie  wyrazili  zgody  na 
przekształcenie ZGK w jednostkę budżetową.
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Pan Sławomir Pytel zapytał o możliwość łączenia wywozu szamba u kilku osób, ponieważ 
szamba są niewielkie i nie zapełnią całego zbiornika w samochodzie.

Pan Dyrektor ZGK poinformował, że taka możliwość istnieje i jest to stosowane w praktyce. 
Przeważnie dotyczy to łączenia 2 szamb.

Pan Przewodniczący Rady  zapytał czy w związku z uruchomieniem oczyczalni ścieków i 
tym  samy  zaprzestaniem  wywożenia  ich  do  Siemiatycz  zostanie  w  najbliższym  czasie 
obniżona cena ich wywozu.  Zdaniem Pana Przewodniczącego cena wywozu powinna byc 
niższa o 40-45 zł. za kurs w stosunku do obecnie obowiazującej, ponieważ w sposób znaczny 
zmniejszyła się odległość do oczyszczalni. Zakres zmiany ceny winien być zależny od różnej 
odległości dowożenia ścieków.

Pan Dyrektor ZGK odpowiedział, że na razie nie może to być brane pod uwagę.

Pan Wójt Gminy zapewnił radnych, że do sprawy tej wrócimy w późniejszym terminie.

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że uważa, że ceny te powinny być zmniejszone od 
chwili przejęcia oczyszczalni do eksploatacji o kwotę 40-45 zł. 

Komisje Rady przyjęły do wiadomości sprawozdanie z z realizacji zadań statutowych 
oraz wyników finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej za I półrocze 2011r.

Do punktu 6.

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił radnym sprawozdanie z działalności 
Komisji za I półrocze 2011r.

(w zał. na str................prot.)

Komisje  Rady  przyjęły  do  wiadomości  sprawozdanie  Komisji  Rewizyjnej  z 
działalności za I półrocze 2011r.

Do punktu 7.

Pan Przewodniczący Rady poinformował  zebranych,  że  na jego ręce  wpłynęło  pismo z 
Organizacji  Turystycznej  “Szlak  Jagielloński”  z  ofertą  utworzenia  Parku  Nadbużańskich 
Przepraw  i  Mostów  w  Mielniku  w  ramach  Międzynarodowego  Parku  Turystyczno-
Kulturowego “VIA Jagiellonica”.

(w zał. na str............prot.)

Pan Wójt poinformowal, że udzielił odpowiedzi na tę ofertę, nie będziemy występować z 
inicjatywą  podejęcia  uchwały  w  sprawie  udziału  w  utworzeniu  przez  Organizację 
Turystyczną “Szlak Jagielloński” Parku Nadbużańskich Prezepraw i Mostów ze względu na 
duże koszty takiego przedsięwzięcia.
Pan Wojt poinformował również, że Posterunek Policji w Nurcu Stacji prowadzi dochodzenie 
wobec Dyrektora GOKSiR w sprawie zniszczenia dokumentacji pracowniczej Pani Justyny 
Anny Szulc.
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Pan  Władysław  Stankiewicz zaprosił  radnych  z  Mielnika  na  zebranie  w  sprawie 
rozdysponowania funduszu sołeckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady

                                                                                                   Jan Zduniewicz
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